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Protokół Nr 29/21 
z  posiedzenia  Komisji  Finansów  Rady  Miejskiej  w  Słupsku,  która  odbyła  się  w  dniu
21 października 2021 r.

Obrady rozpoczęto 21 października 2021 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:50.
1. Sprawy regulaminowe.

- stwierdzenie quorum

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków.

Obecni:

1. Beata Chrzanowska
2. Bogusław Dobkowski
3. Bożena Hołowienko
4. Łukasz Jaworski
5. Jacek Szaran
6. Adam Treder
7. Artur Wiszniewski
8. Aldona Żurawska

Przewodniczący Komisji Adam Treder przywitał wszystkich przybyłych i stwierdził, że w 
sali obrad jest quorum wymagane przy podejmowaniu prawomocnych opinii i wniosków.
(Lista obecności stanowi zał.nr 1 do niniejszego protokołu.)

– przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący Komisji Adam Treder przypomniał, że wraz z materiałami na komisję 
radni otrzymali propozycję porządku obrad. Zapytał, czy są do niego uwagi lub wnioski.

(Projekt porządku obrad stanowi zał.nr 2 do niniejszego protokołu.)

Wobec braku uwag i wniosków poddał poniższy porządek obrad pod głosowanie.
1. Sprawy regulaminowe.
2. Informacja o wynikach spółek prawa handlowego z udziałem mniejszościowym i 
większościowym Miasta Słupska za 2020 r.
3. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
4. Sprawy bieżące.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania, jednogłośnie 
przyjęła do realizacji powyższy porządek obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jacek 
Szaran, Adam Treder, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

- przyjęcie protokołu. 
Przewodniczący Komisji Adam Treder zapytał, czy radni mają uwagi lub wnioski do 
protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.

Wobec braku uwag i wniosków poddał pod głosowanie Protokół Nr 28/21 z posiedzenia w 
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dniu 23 września 2021 r.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania, jednogłośnie 
przyjęła ww. protokół.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jacek 
Szaran, Adam Treder, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski

Ad pkt 2. Informacja o wynikach spółek prawa handlowego z udziałem 
mniejszościowym i większościowym Miasta Słupska za 2020 r.
Przewodniczący Komisji Adam Treder powiedział, że radni otrzymali sprawozdania 8 
miejskich spółek. Nie widać w nich żadnych zagrożeń.  Działalność dwóch  z nich 
najbardziej była dotknięta przez pandemię – MZK i 3Fale. Poprosił Prezesów tych Spółek 
o podzielenie się swoimi spostrzeżeniami.

Prezes MZK Anna Szurek powiedziała, że Spółka za 2020 r. osiągnęła pozytywny wynik ale
tylko dzięki dofinansowaniu jakie otrzymała od rządu. Rok 2021 będzie gorszy. 
Dodatkowo borykają się z brakiem kierowców, którzy w MZK w porównaniu z innymi 
firmami zarabiają  niewiele. 

Radna Beata Chrzanowska zawróciła uwagę, że ceny biletów w Słupsku są chyba 
najniższe w kraju.

Głos w dyskusji zabrali jeszcze radni: Bogusław Dobkowski, Jacek Szaran i Artur 
Wiszniewski.

Prezes Spółki 3Fale Anna Żołądek poinformowała, że przez 44% 2020 r. byli zamknięci a 
dynamika zmian związanych z obostrzeniami była duża. Największe straty poniosła strefa
SPA, bo klienci odeszli tam, gdzie firmy mogły prowadzić działalność. Klienci powoli do 
nich wracają ale wciąż myślą, co zrobić, by jeśli sytuacja się powtórzy znowu ich nie 
stracić. Nadmieniła, że „tną” koszty i opomiarwują obiekt by zmniejszyć koszty ciepła. 
Dodatkowo dostawa ciepła z „Wodociągów” obniży jego koszty o 30%.
Przewodniczący Komisji Adam Treder wobec braku innych pytań zaproponował przyjęcie 
złożonych sprawozdań do wiadomości.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku przez aklamację, przyjęła złożone 
sprawozdania do wiadomości.

Ad.pkt.3 Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie stawek podatku od 
nieruchomości (druk nr 36/1)

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda.

Głos w dyskusji zabrali radni: Artur Wiszniewski, Jacek Szaran, Beata Chrzanowska, 
Bogusław Dobkowski.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
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głosowania większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4)
Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Beata Chrzanowska, Łukasz Jaworski, Jacek Szaran, Adam Treder

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta 
Słupska na 2021 rok (druk nr 36/6)

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda.
Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 

głosowania większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Artur Wiszniewski, Aldona
Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Łukasz Jaworski, Jacek Szaran, Adam Treder

Jednocześnie radny Bogusław Dobkowski zapytał o wysokość maksymalnej stawki 
czynszu za m ² w PGM.

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta 
Słupska na 2021 rok (druk nr 36/7)

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda.

Głos w dyskusji zabrał radny Bogusław Dobkowski.
Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 

głosowania większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Artur Wiszniewski, Aldona
Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Łukasz Jaworski, Jacek Szaran, Adam Treder

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta 
Słupska na 2021 rok oraz zmiany treści Uchwały Nr XXVI/432/20 z dnia 21 
grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Słupska na 2021 rok 
(druk nr 36/8).

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda.

Dyrektor WGKiOŚ Katarzyna Guzewska  przedstawiła informację dotyczącą zakupu  koszy
do segregacji śmieci na ulicach. 
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Głos w dyskusji zabrali radni: Beata Chrzanowska, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, 
Bogusław Dobkowski.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (3)
Bożena Hołowienko, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Jacek Szaran, Adam Treder

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie ustalenia kwoty dotacji na 
2022 r. przypadającej na jedną osobę będącą uczestnikiem oraz pracownikiem
Centrum Integracji Społecznej w Słupsku (druk nr 36/10)

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Jacek Szaran, 
Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Łukasz Jaworski

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej Miasta Słupska na lata 2021-2040 (druk nr 36/11). 

 Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4)
Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Beata Chrzanowska, Łukasz Jaworski, Jacek Szaran, Adam Treder

(Oryginały materiałów sesyjnych załączono do Protokołu Nr XXVI/21 z sesji Rady 
Miejskiej w Słupsku.)

Ad pkt.4 Sprawy bieżące.

Przewodniczący Komisji Adam Treder powiedział, że radni otrzymali do wiadomości 
pismo mieszkańców ul. Niemena w sprawie budowy drogi. Nadmienił, że mieszkańcy byli 
w tej sprawie na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej i tam im sprawę 
wyjaśniano i otrzymają pisemną odpowiedź od Prezydenta.
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(Całość sporawy znajduje się w teczce BRM.0004.92.2021)

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokół sporządziła Przewodniczący 
Komisji

Renata Szczęsna

          Adam Treder


